
PROCES — VERBAL 

Incheiat azi, 25 iulie 2019, orele 14.00, in 
sedinta ordinary a Consiliului Local al 

Orasului Topoloveni 

In conformitate cu prevederile art.134 alin.(1) lit.a) raportat la art. 133 
alin. (1) din Codul Administrativ aprobat prin OUG nr. 57/2019, Consiliul 
Local al Orawlui Topoloveni este convocat in sedinta ordinary  de catre dl. 
Primar prin convocator, document anexa la Dispozitia nr. 178/18.07.2019. 

Sedinta este convocata pentru data de 25 iulie 2019, orele 14.00, la 
Sala de sedinte a Consiliului Local. 

Proiectul de ordine de zi a *edintei s-a afipt public la sediul 
Consiliului Local Topoloveni pentru care s-a Incheiat proces-verbal de 
af4are nr. 6457/18.07.2019. 

Potrivit Hotararii nr. 52 din data de 21.06.2019 presedinte de 
sedinta este dl. consilier Mogosanu Ionut Florin. Pentru ca. dl. Mogwnu 
este absent, dl. viceprimar it propune ca pre§edinte de sedinta, pentru data de 
astazi, pe dl. Radu Laurentiu. Se supune la vot propunerea facuta §i se aproba 
cu unanimitate de voturi. 

Dupd efectuarea apelului nominal se constata ca sedinta este legal 
constituita. 

In continuare, este prezentata ordinea de zi a sedintei ordinare, anexata 
la convocator. Proiectele de hotarari au fost initiate de dl. Primar. 

Se supune la vot ordinea de zi Si se aproba in unanimitate de voturi. 
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1. Pentru primul punct de pe ordinea de zi, este prezentat Procesul 
verbal incheiat in sedinta ordinary a Consiliului Local Topoloveni din 
data de 27 iunie 2019. 

Se supune la vot procesul verbal §i se aproba cu unanimitate de voturi. 
2. La urmatorul punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de 

hotarfire pentru mandatarea Primarului oraului Topoloveni sfi semneze 
in numele si pentru UAT Orapil Topoloveni, in calitate de reprezentant 
al proprietarului, Statul Roman, contractele de vanzare-cumparare a 
locuintelor din imobilele ANL 2 qi ANL 3 care Indeplinesc conditiile 
legale de vanzare. 

Comisiile de specialitate au dat aviz favorabil proiectului de hotarare 
Dl. Rosescu Ion intreaba "la cat se va ajunge un astfel de apartament?" 
Dl. Primar  raspunde ca "se fac evaluarile la pretul zilei §i Inca nu §tim 

la cat se va ajunge, probabil vor fi sume apropiate de pretul pietei. Nu este 
inca un pret estimativ, doar dupd ce avem solicitare din partea chiria§ului 
intram pe cererea de oferta pentru servicii de evaluare". 

Nu sunt alte intrebdri, discutii, drept pentru care se supune la vot si se 
aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta, Hotarfirea 
nr. 53 din 25.07.2019. 

3. In continuare, dl. pre§edinte de §edintd prezinta un nou punct de pe 
ordinea de zi, §i anume Proiect de hotarfire privind aprobarea devizului 
general actualizat in conformitate cu prevederile art.10, alin.4 din HG 
907/2016 privind etapele de elaborare si continutul cadru al 
documentatiilor tehnico-economice aferente obiectivelor/proiectelor de 
investitii finantate din fonduri publice, actualizat, pentru obiectivul de 
investitie "Construire qi dotare Cre0 in oral Topoloveni". 

In §edinta comisiilor de specialitate, proiectul de hotarare a primit aviz 
favorabil. 

Pentru ca nu sunt alte discutii se supune la vot si se aproba cu 
unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta, Hotararea nr. 54 din 
25.07.2019. 

4. Urmatorul punct pe ordinea de zi este Proiect de hotarfire privind 
infiintarea Serviciului Iluminat Public Local (SIPL) in subordinea 
Consiliului Local al orapilui Topoloveni, f'ara personalitate juridica, cu 
activitate extrabugetara; precum si pentru aprobarea delegarii gestiunii 
acestui serviciu public si a documentatiilor aferente procedurii de 
delegare. 
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Si acest proiect de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor 
de specialitate. 

Dl. Rosescu Ion solicita "mai multe detalii despre acest proiect, care 
este scopul?" 

Dl. Primar face o serie de precizari din documentele de specialitate 
spunand ca "avem o documentatie destul de amply pentru acest proiect de 
hotarare care se va corela cu proiectul de creare a unui sistem de iluminat 
public local, proiect cu finantare europeand care a trecut de faza de 
eligibilitate §i urmeaza sä se finanteze. In perioada 30-31 iulie avem vizita in 
teren pentru proiectul respectiv. In continuare, vom avea un operator delegat 
pentru ca sistemul de iluminat trebuie monitorizat de o societate specializata, 
iar not trebuie sa avem acest serviciu pe care it vom da mai departe acestui 
operator avizat. Prin acest proiect se va crea un sistem modern de urmarire si 
gestionare a iluminatului public local. Pentru ca s-a semnat §i contractul de 
modernizare/extindere alei pietonale §i realizare piste bicicli§ti, dorim sa 
mergem in paralel cu lucrarile pentru a nu avea din nou sapaturi dupd ce am 
incheiat altele." 

Nu mai sunt alte discutii, intrebari, clarificari, drept pentru care se 
supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, pe cale de 
consecinta Hotarfirea nr. 55 din 25.07.2019. 

5. La un nou punct de pe ordinea de zi, dl. prqedinte de §edinta 
prezinta Proiect de hotarfire cu privire la aprobarea organigramei si 
statului de functii ale autoritatilor administratiei publice locale ale 
orasului Topoloveni, in anul 2019, ca urmare a reorganizarii activitatii. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil din partea comisiilor de 
specialitate. 

Nu mai sunt discutii pe marginea celor prezentate, drept pentru care se 
supune la vot si se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, astfel 
Hotarfirea nr. 56 din 25.07.2019. 

6. In continuarea sedintei este prezentat Proiect de hotarfire privind 
stabilirea de masuri pentru protectia sanitary a populatiei orasului 
Topoloveni fats de infiintarea si functionarea fermelor/exploatatiilor 
comerciale cu animale. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor de 
specialitate. 

Dl. Rosescu Ion intreaba "de unde necesitatea acestui proiect de 
hotarare?" 
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Dl. Primar raspunde: "avem exploatatii agricole care nu sunt declarate 
§i sunt situatii and se intra in conflict cu vecinii. Proiectul de hotkare nu 
vizeala gospodkiile individuale, vorbim aici de cei care cresc mai multe 
animale in scop comercial." 

Dl. Ro§escu Ion intreaba "care este situatia celui cu porumbei?" 
Dl. Primar raspunde, spunand ca "ne referim la ferme de animale, 

exploatatii comerciale §i nu e cazul acestui crescator de porumbei." 
Nu mai sunt alte intrebki, discutii, drept pentru care se supune la vot §i 

se aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta 
Hotarfirea nr. 57 din 25.07.2019. 

La ultimul punct Diverse, dl. Ungureanu Marian vorbe§te despre strada 
Slt. Mihai Mihail spunand ca "este nevoie sä se repare unele zone de asfalt, 
dupa incheierea perioadei de contract." 

DI. Primar spune ca "se va face receptia lucrkii, urmand sa vedem care 
este situatia §i ce solutii sa adoptam". 

Se constata ca alte puncte nu mai sunt pe ordinea de zi, de asemenea 
nici inscrieri la cuvant, intrebari, comentarii sau propuneri nu mai sunt. 

Ca urmare, pre§edintele de §edinta declard incheiate lucrarile §edintei 
ordinare din data de 25.07.2019.  

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-verbal. 

Secretar eneral al Oras Topoloveni 
Maria Dbina 
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